

## 2001 Census Proposed Cancelled Products

Working DocumentDocument de travailRecensement de 2001  
Produits annulés proposés

Topic / Thème	OLC / CEL	Type	Internet Access Level / Niveau d'accès Internet	Product Titles (English) Titres des produits (anglais)	Product Titles (French) des produits (français)	Titres	Recommended Action / Action recommandée
<b>CANCELLED PRODUCTS for AMALGAMATION reasons / PRODUITS ANNULÉS en raison de leur FUSION</b>							
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	970020XCB01089	SIT / TIS	1	Household Income Groups (24) and Aboriginal Group of Primary Household Maintainer (11) for Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu du ménage (24) et groupe autochtone du principal soutien du ménage (11) pour les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 2000 - Données-échantillon (20 %)		Table is replaced by table 97F0020XCB1084 released on December 5, 2003.
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	970020XCB01090	SIT / TIS	1	Household Income Groups (24) and Visible Minority Group of Primary Household Maintainer (15) for Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu du ménage (24) et groupe de minorités visibles du principal soutien du ménage (15) pour les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 2000 - Données-échantillon (20 %)		Table is replaced by table 97F0020XCB1084 released on December 5, 2003.
Canada's Workforce: Paid Work / Population active du Canada : travail rémunéré	97F0012XCB01015	COT / ANT	1	Industry - 1980 Standard Industrial Classification (79), Class of Worker (6) and Sex (3) for Labour Force 15 Years and Over, for Canada, Provinces and Territories, 1986 to 2001 Censuses, and for Census Metropolitan Areas and Census Agglomerations, 1991 to 2001 Censuses - 20% Sample Data	Industrie - Classification type des industries de 1980 (79), catégorie de travailleurs (6) et sexe (3) pour la population active de 15 ans et plus, pour le Canada, les provinces et les territoires, recensements de 1986 à 2001, et pour les régions métropolitaines de recensement et les agglomérations de recensement, recensements de 1991 à 2001 - Données-échantillon (20 %)		Table is replaced by table 97F0012XCB01014 released on December 16, 2003.

## 2001 Census Proposed Cancelled Products

Working DocumentDocument de travailRecensement de 2001  
Produits annulés proposés

Topic / Thème	OLC / CEL	Type	Internet Access Level / Niveau d'accès Internet	Product Titles (English) Titres des produits (anglais)	Product Titles (French) des produits (français)	Titres	Recommended Action / Action recommandée
<b>CANCELLED PRODUCTS because of LACK OF RESOURCES / PRODUITS ANNULÉS en raison du MANQUE DE RESSOURCES</b>							
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01047	SIT / TIS	1	Family Income Groups (22) in Constant (2000) Dollars, Family Structure (4) and Age Group of Husband/Parent (9) for Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (22) en dollars constants (2000), structure de la famille (4) et groupe d'âge de l'époux ou du parent (9) pour les familles de recensement dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01048	SIT / TIS	1	Total Income Groups (20A) in Constant (2000) Dollars, Sex (3) and Age Groups (9A) for Non-family Persons 15 Years and Over in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu total (20A) en dollars constants (2000), sexe (3) et groupes d'âge (9A) pour les personnes hors famille de recensement de 15 ans et plus dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		SM reiterated their major justification for their switch from census families to economic families and that is that inter-censal family income data is primarily produced for economic families and unattached individuals.  Some census family data has already been published, for example Table 97F0020XCB01004, which provides family income distributions by age of spouse, presence of earnings and presence of children. Similarly, some non-family person data is available in Table 97F0020XCB01008, which provides income distributions for non-family persons by broad age group and living arrangements.  While the situation is not the best for everyone, SM will assist operations however possible should users wish to custom produce data similar to 1996. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01049	SIT / TIS	1	Family Income Groups (22) in Constant (2000) Dollars, Family Structure (4) and Family Size (5) for Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (22) en dollars constants (2000), structure de la famille (4) et taille de la famille (5) pour les familles de recensement dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>

2001 Census Proposed Cancelled Products

Working Document  
Document de travail

Recensement de 2001  
Produits annulés proposés

Topic / Thème	OLC / CEL	Type	Internet Access Level / Niveau d'accès Internet	Product Titles (English) Titres des produits (anglais)	Product Titles (French) des produits (français)	Titres	Recommended Action / Action recommandée
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01050	SIT / TIS	1	Family Income Groups (22) in Constant (2000) Dollars, Labour Force Activity of Wife (3) and Family Life Cycle and Presence of Children (18) for Husband-wife Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (22) en dollars constants (2000), activité de l'épouse (3) et cycle de vie de la famille et présence d'enfants (18) pour les familles de recensement époux-épouse dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		<p>SM reiterated their major justification for their switch from census families to economic families and that is that inter-censal family income data is primarily produced for economic families and unattached individuals.</p> <p>Some census family data has already been published, for example Table 97F0020XCB01004, which provides family income distributions by age of spouse, presence of earnings and presence of children. Similarly, some non-family person data is available in Table 97F0020XCB01008, which provides income distributions for non-family persons by broad age group and living arrangements.</p> <p>While the situation is not the best for everyone, SM will assist operations however possible should users wish to custom produce data similar to 1996. <b>Will proceed with cancellation.</b></p>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01051	SIT / TIS	1	Family Income Groups (21) in Constant (2000) Dollars, Sex (3), Labour Force Activity of Lone Parent (3) and Family Life Cycle and Age Groups of Children (13) for Lone-parent Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (21) en dollars constants (2000), sexe (3), activité du parent seul (3) et cycle de vie de la famille et groupes d'âge des enfants (13) pour les familles monoparentales dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		<p>SM reiterated their major justification for their switch from census families to economic families and that is that inter-censal family income data is primarily produced for economic families and unattached individuals.</p> <p>Some census family data has already been published, for example Table 97F0020XCB01004, which provides family income distributions by age of spouse, presence of earnings and presence of children. Similarly, some non-family person data is available in Table 97F0020XCB01008, which provides income distributions for non-family persons by broad age group and living arrangements.</p> <p>While the situation is not the best for everyone, SM will assist operations however possible should users wish to custom produce data similar to 1996. <b>Will proceed with cancellation.</b></p>

2001 Census Proposed Cancelled Products

Working Document

Document de travail

Recensement de 2001  
Produits annulés proposés

Topic / Thème	OLC / CEL	Type	Internet Access Level / Niveau d'accès Internet	Product Titles (English) Titres des produits (anglais)	Product Titles (French) des produits (français)	Titres	Recommended Action / Action recommandée
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01052	SIT / TIS	1	Total Income Groups (20A) in Constant (2000) Dollars, Sex (3), Labour Force Activity (3) and Age Groups (7) for Non-family Persons 15 Years and Over in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu total (20A) en dollars constants (2000), sexe (3), activité (3) et groupes d'âge (7) pour les personnes hors famille de recensement de 15 ans et plus dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01053	SIT / TIS	1	Family Income Groups (22) in Constant (2000) Dollars, Highest Level of Schooling of Spouses (10) for Husband-wife Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (22) en dollars constants (2000) et plus haut niveau de scolarité atteint des conjoints (10) pour les familles de recensement époux-épouse dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01054	SIT / TIS	1	Family Income Groups (21) in Constant (2000) Dollars, Sex (3) and Highest Level of Schooling of Lone Parent (6) for Lone-parent Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (21) en dollars constants (2000), sexe (3) et plus haut niveau de scolarité atteint du parent seul (6) pour les familles monoparentales dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01055	SIT / TIS	1	Total Income Groups (20A) in Constant (2000) Dollars, Sex (3) and Highest Level of Schooling (6) for Non-family Persons 15 Years and Over in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu total (20A) en dollars constants (2000), sexe (3) et plus haut niveau de scolarité atteint (6) pour les personnes hors famille de recensement de 15 ans et plus dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01056	SIT / TIS	1	Family Income Groups (22) in Constant (2000) Dollars, Family Structure (4), Age Group of Husband/Parent (5) and Major Source of Family Income (6) for Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (22) en dollars constants (2000), structure de la famille (4), groupe d'âge de l'époux ou du parent (5) et principale source de revenu de la famille (6) pour les familles de recensement dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01058	SIT / TIS	1	Family Income Groups (22) in Constant (2000) Dollars and Work Activity of Spouses (9) for Husband-wife Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (22) en dollars constants (2000) et travail des conjoints (9) pour les familles de recensement époux-épouse dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01059	SIT / TIS	1	Family Income Groups (21) in Constant (2000) Dollars, Sex (3) and Work Activity of Lone Parent (3) for Lone-parent Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (21) en dollars constants (2000), sexe (3) et travail du parent seul (3) pour les familles monoparentales dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>

2001 Census Proposed Cancelled Products

Working Document  
Document de travail

Recensement de 2001  
Produits annulés proposés

Topic / Thème	OLC / CEL	Type	Internet Access Level / Niveau d'accès Internet	Product Titles (English) Titres des produits (anglais)	Product Titles (French) des produits (français)	Titres	Recommended Action / Action recommandée
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01060	SIT / TIS	1	Total Income Groups (20A) in Constant (2000) Dollars, Sex (3) and Work Activity (3) for Non-family Persons 15 Years and Over in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu total (20A) en dollars constants (2000), sexe (3) et travail (3) pour les personnes hors famille de recensement de 15 ans et plus dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01062	SIT / TIS	1	Family Income Groups (22), Visible Minority Groups of Spouses (18) for Husband-wife Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (22) et groupes de minorités visibles des conjoints (18) pour les familles de recensement époux-épouse dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 2000 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01063	SIT / TIS	1	Family Income Groups (22) and Aboriginal Groups of Spouses (5) for Husband-wife Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (22) et groupes autochtones des conjoints (5) pour les familles de recensement époux-épouse dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 2000 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01064	SIT / TIS	1	Family Income Groups (21), Sex (3) and Visible Minority Population (14) for Lone-parent Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (21), sexe (3) et population des minorités visibles (14) pour les familles monoparentales dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 2000 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01065	SIT / TIS	1	Family Income Groups (21), Sex (3) and Aboriginal Group of Lone Parent (11) for Lone-parent Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu de la famille (21), sexe (3) et groupe autochtone du parent seul (11) pour les familles monoparentales dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 2000 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01066	SIT / TIS	1	Total Income Groups (20), Sex (3) and Visible Minority Population (14) for Non-family Persons 15 Years and Over in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu total (20), sexe (3) et population des minorités visibles (14) pour les personnes hors famille de recensement de 15 ans et plus dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 2000 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01067	SIT / TIS	1	Total Income Groups (20), Sex (3) and Aboriginal Groups (11) for Non-family Persons 15 Years and Over in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 2000 - 20% Sample Data	Tranches de revenu total (20), sexe (3) et groupes autochtones (11) pour les personnes hors famille de recensement de 15 ans et plus dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 2000 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>

2001 Census Proposed Cancelled Products

Working Document

Document de travail

Recensement de 2001  
Produits annulés proposés

Topic / Thème	OLC / CEL	Type	Internet Access Level / Niveau d'accès Internet	Product Titles (English) Titres des produits (anglais)	Product Titles (French) des produits (français)	Titres	Recommended Action / Action recommandée
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01068	SIT / TIS	1	Number, Average Family Income, Average Earnings of Husband and Average Earnings of Wife in Constant (2000) Dollars, Earning Status of Spouses (8) and Family Income Groups (19) in Constant (2000) Dollars for Husband-wife Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Nombre, revenu moyen des familles, gains moyens de l'époux et gains moyens de l'épouse en dollars constants (2000), gains des conjoints (8) et tranches de revenu de la famille (19) en dollars constants (2000) pour les familles de recensement époux-épouse dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01069	SIT / TIS	1	Number, Average Family Income, Average Earnings of Husband and Average Earnings of Wife in Constant (2000) Dollars, Employment Income Group of Husband (12) and Employment Income Group of Wife (12) in Constant (2000) Dollars for Husband-wife Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Nombre, revenu moyen des familles, gains moyens de l'époux et gains moyens de l'épouse en dollars constants (2000), tranches de revenu d'emploi de l'époux (12) et tranches de revenu d'emploi de l'épouse (12) en dollars constants (2000) pour les familles de recensement époux-épouse dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01070	SIT / TIS	1	Number, Average Family Income (2) in Constant (2000) Dollars, Earning Status of Spouses (8) and Selected Demographic, Educational, Cultural, Language and Labour Force Characteristics of Census Families (282) for Husband-wife Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Nombre et revenu moyen de la famille (2) en dollars constants (2000), gains des conjoints (8) et certaines caractéristiques démographiques, de la scolarité, culturelles, linguistiques et de la population active des familles de recensement (282) pour les familles de recensement époux-épouse dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		Some census family data has already been published, for example Table 97F0020XCB01004, which provides family income distributions by age of spouse, presence of earnings and presence of children. Similarly, some non-family person data is available in Table 97F0020XCB01008, which provides income distributions for non-family persons by broad age group and living arrangements.  Census Standard Products will continue to work with Income Subject-matter to see if we can get this table produced. <b>Update to follow.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01071	SIT / TIS	1	Number, Average Family Income, Average Earnings of Husband and Average Earnings of Wife in Constant (2000) Dollars, Earning Status of Spouses (8) and Selected Labour Force, Educational and Cultural Characteristics of Spouses (42) for Husband-wife Census Families in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1995 and 2000 - 20% Sample Data	Nombre, revenu moyen des familles, gains moyens de l'époux et gains moyens de l'épouse en dollars constants (2000), gains des conjoints (8) et certaines caractéristiques de la population active, de la scolarité et culturelles des conjoints (42) pour les familles de recensement époux-épouse dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, 1995 et 2000 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>

2001 Census Proposed Cancelled Products

Working Document  
Document de travail

Recensement de 2001  
Produits annulés proposés

Topic / Thème	OLC / CEL	Type	Internet Access Level / Niveau d'accès Internet	Product Titles (English) Titres des produits (anglais)	Product Titles (French) des produits (français)	Titres	Recommended Action / Action recommandée
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01077	SIT / TIS	1	Income Status (4) and Selected Income, Labour Force, Educational and Cultural Characteristics of Spouses (48 ) for Husband-wife Census Families in Private Households, for Canada and Provinces, 2000 - 20% Sample Data	Catégorie de revenu (4) et certaines caractéristiques du revenu, de la population active, de la scolarité et culturelles des conjoints (48) pour les familles de recensement époux-épouse dans les ménages privés, pour le Canada et les provinces, 2000 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01078	SIT / TIS	1	Income Status (4), Sex (3) and Selected Demographic, Income, Family and Labour Force Characteristics (21) for Lone-parent Families in Private Households, for Canada and Provinces, 2000 - 20% Sample Data	Catégorie de revenu (4), sexe (3) et certaines caractéristiques démographiques, du revenu, de la famille et de la population active (21) pour les familles monoparentales dans les ménages privés, pour le Canada et les provinces, 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Income of Individuals, Families and Households / Revenu des particuliers, des familles et des ménages	97F0020XCB01079	SIT / TIS	1	Income Status (4), Census Family Status (11) and Age Groups (13A) for Population in Private Households, for Canada and Provinces, 2000 - 20% Sample Data	Catégorie de revenu (4), situation des particuliers dans la famille de recensement (11) et groupes d'âge (13A) pour la population dans les ménages privés, pour le Canada et les provinces, 2000 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Immigration and Citizenship / Immigration et citoyenneté	97F0009XCB01044	SIT / TIS	1	Selected Demographic and Cultural Characteristics (96), Age Groups (5A), Sex (3) and Generation Status (4A) for Population 15 Years and Over, for Canada, Provinces, Territories and Census Metropolitan Areas, 2001 Census - 20% Sample Data	Certaines caractéristiques démographiques et culturelles (96), groupes d'âge (5A), sexe (3) et statut des générations (4A) pour la population de 15 ans et plus, pour le Canada, les provinces, les territoires et les régions métropolitaines de recensement, recensement de 2001 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Immigration and Citizenship / Immigration et citoyenneté	97F0009XCB01045	SIT / TIS	1	Selected Educational Characteristics (29), Age Groups (5A), Sex (3) and Generation Status (4A) for Population 15 Years and Over, for Canada, Provinces, Territories and Census Metropolitan Areas, 2001 Census - 20% Sample Data	Certaines caractéristiques de la scolarité (29), groupes d'âge (5A), sexe (3) et statut des générations (4A) pour la population de 15 ans et plus, pour le Canada, les provinces, les territoires et les régions métropolitaines de recensement, recensement de 2001 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Immigration and Citizenship / Immigration et citoyenneté	97F0009XCB01046	SIT / TIS	1	Selected Cultural and Labour Force Characteristics (58), Age Groups (5A), Sex (3) and Generation Status (4A) for Population 15 Years and Over, for Canada, Provinces, Territories and Census Metropolitan Areas, 2001 Census - 20% Sample Data	Certaines caractéristiques culturelles et de la population active (58), groupes d'âge (5A), sexe (3) et statut des générations (4A) pour la population de 15 ans et plus, pour le Canada, les provinces, les territoires et les régions métropolitaines de recensement, recensement de 2001 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Immigration and Citizenship / Immigration et citoyenneté	97F0009XCB01047	SIT / TIS	1	Selected Income Characteristics (35), Age Groups (6), Sex (3) and Generation Status (5) for Population, for Canada, Provinces, Territories and Census Metropolitan Areas, 2001 Census - 20% Sample Data	Certaines caractéristiques du revenu (35), groupes d'âge (6), sexe (3) et statut des générations (5) pour la population, pour le Canada, les provinces, les territoires et les régions métropolitaines de recensement, recensement de 2001 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>

## 2001 Census Proposed Cancelled Products

Working DocumentDocument de travailRecensement de 2001  
Produits annulés proposés

Topic / Thème	OLC / CEL	Type	Internet Access Level / Niveau d'accès Internet	Product Titles (English) Titres des produits (anglais)	Product Titles (French) des produits (français)	Titres	Recommended Action / Action recommandée
Canada's Workforce: Paid Work / Population active du Canada: travail rémunéré	97F0012XCB01004	COT / ANT	1	Labour Force Activity (8), Presence of Children by Age Groups (11), Number of Children (5), Sex (3), Age Groups (5) and Marital Status (7A) for Population 15 Years and Over Living in Private Households, for Canada, Provinces and Territories, 1981 to 2001 Censuses, and for Census Metropolitan Areas and Census Agglomerations, 1991 to 2001 Censuses - 20% Sample Data	Activité (8), présence d'enfants par groupes d'âge (11), nombre d'enfants (5), sexe (3), groupes d'âge (5) et état matrimonial (7A) pour la population de 15 ans et plus vivant dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces et les territoires, recensements de 1981 à 2001, et pour les régions métropolitaines de recensement et les agglomérations de recensement, recensements de 1991 à 2001 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Canada's Workforce: Paid Work / Population active du Canada: travail rémunéré	97F0012XCB01006	COT / ANT	1	Labour Force Activity (8), Aboriginal Status (9), Age Groups (11A) and Sex (3) for Population 15 Years and Over, for Canada, Provinces and Territories, 1981 to 2001 Censuses - 20% Sample Data	Activité (8), appartenance à la population autochtone (9), groupes d'âge (11A) et sexe (3) pour la population de 15 ans et plus, pour le Canada, les provinces et les territoires, recensements de 1981 à 2001 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Canada's Workforce: Paid Work / Population active du Canada: travail rémunéré	97F0012XCB01007	COT / ANT	1	Labour Force Activity (8), Aboriginal Status (3), Age Groups (11A) and Sex (3) for Population 15 Years and Over, for Census Metropolitan Areas and Census Agglomerations, 1991 to 2001 Censuses - 20% Sample Data	Activité (8), appartenance à la population autochtone (3), groupes d'âge (11A) et sexe (3) pour la population de 15 ans et plus, pour les régions métropolitaines de recensement et les agglomérations de recensement, recensements de 1991 à 2001 - Données-échantillon (20 %)		Census Standard Products will continue to work with Labour Subject-matter to see if we can get this table produced. <b>Update to follow.</b>
Canada's Workforce: Paid Work / Population active du Canada: travail rémunéré	97F0012XCB01042	SIT / TIS	1	Labour Force Activity (8), Immigrant Status and Period of Immigration (9A), Highest Level of Schooling (11), School Attendance (4), Presence of Children by Age Groups (11), Number of Children (5), Age Groups (11A) and Sex (3) for Population 15 Years and Over Living in Private Households, for Canada, Provinces, Territories, Census Metropolitan Areas and Census Agglomerations, 1991 to 2001 Censuses - 20% Sample Data	Activité (8), statut d'immigrant et période d'immigration (9A), plus haut niveau de scolarité atteint (11), fréquentation scolaire (4), présence d'enfants par groupes d'âge (11), nombre d'enfants (5), groupes d'âge (11A) et sexe (3) pour la population de 15 ans et plus vivant dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces, les territoires, les régions métropolitaines de recensement et les agglomérations de recensement, recensements de 1991 à 2001 - Données-échantillon (20 %)		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Canada's Workforce: Paid Work / Population active du Canada: travail rémunéré	97F0012XCB01043	SIT / TIS	1	Historical Labour Force Activity (Based on the 1971 Concepts) (8), Highest Level of Schooling (11), Immigrant Status and Period of Immigration (10) and Sex (3) for Population 15 Years and Over, for Canada, Provinces and Territories, 1971 to 2001 Censuses - 20% Sample Data	Activité historique (selon les concepts de 1971) (8), plus haut niveau de scolarité atteint (11), statut d'immigrant et période d'immigration (10) et sexe (3) pour la population de 15 ans et plus, pour le Canada, les provinces et les territoires, recensements de 1971 à 2001 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>



2001 Census Proposed Cancelled Products

Working Document  
Document de travail

Recensement de 2001  
Produits annulés proposés

Topic / Thème	OLC / CEL	Type	Internet Access Level / Niveau d'accès Internet	Product Titles (English) Titres des produits (anglais)	Product Titles (French) des produits (français)	Titres	Recommended Action / Action recommandée
Canada's Workforce: Paid Work / Population active du Canada: travail rémunéré	97F0012XCB01045	SIT / TIS	1	Work Activity in the Reference Year (23B), Immigrant Status and Period of Immigration (9A), Highest Level of Schooling (11), Presence of Children by Age Groups (11), Number of Children (5), Age Groups (11A) and Sex (3) for Population 15 Years and Over Living in Private Households, for Canada, Provinces, Territories, Census Metropolitan Areas and Census Agglomerations, 1991 to 2001 Censuses - 20% Sample Data	Travail pendant l'année de référence (23B), statut d'immigrant et période d'immigration (9A), plus haut niveau de scolarité atteint (11), présence d'enfants par groupes d'âge (11), nombre d'enfants (5), groupes d'âge (11A) et sexe (3) pour la population de 15 ans et plus vivant dans les ménages privés, pour le Canada, les provinces, les territoires, les régions métropolitaines de recensement et les agglomérations de recensement, recensements de 1991 à 2001 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Canada's Workforce: Unpaid Work / Population active du Canada: travail non rémunéré	97F0013XCB01040	SIT / TIS	1	Unpaid Work (20), Selected Geographic, Demographic, Cultural, Educational, Labour Force, Income and Family Characteristics (356) and Sex (2) for Population 15 Years and Over, for Canada, Provinces, Territories and Census Metropolitan Areas, 2001 Census - 20% Sample Data	Travail non rémunéré (20), certaines caractéristiques géographiques, démographiques et culturelles, certaines caractéristiques de la scolarité, de la population active et du revenu et certaines caractéristiques relatives à la famille (356) et sexe (2) pour la population de 15 ans et plus, pour le Canada, les provinces, les territoires et les régions métropolitaines de recensement, recensement de 2001 - Données-échantillon (20 %)		<b>Will proceed with cancellation.</b>
Religions in Canada/ Religions au Canada	97F0022XCB01043	SIT / TIS	1	Selected Income Characteristics (35), Selected Religions (35A), Age Groups (6) and Sex (3) for Population, for Canada, Provinces, Territories and Census Metropolitan Areas, 2001 Census - 20% Sample Data	Certaines caractéristiques du revenu (35), certaines religions (35A), groupes d'âge (6) et sexe (3) pour la population, pour le Canada, les provinces, les territoires et les régions métropolitaines de recensement, recensement de 2001 - Données-échantillon (20 %)		Tables 97F0022XCB01040, 97F0022XCB01041 and 97F0022XCB01042 were reinstated since data is only produce every ten years. The tables will be released on March 25, 2004.
Aboriginal Peoples of Canada / Peuples autochtones du Canada	97F0011XCB01041	SIT / TIS	1	Selected Demographic and Cultural Characteristics (205), Aboriginal Identity (8), Age Groups (6) and Sex (3) for Population, for Canada, Provinces, Territories and Census Metropolitan Areas, 2001 Census - 20% Sample Data	Certaines caractéristiques démographiques et culturelles (205), identité autochtone (8), groupes d'âge (6) et sexe (3) pour la population, pour le Canada, les provinces, les territoires et les régions métropolitaines de recensement, recensement de 2001 - Données-échantillon (20 %)		Tables 97F0011XCB01056, 97F0011XCB01058, 97F0011XCB01059, 97F0011XCB01060, 97F0011XCB01061, 97F0011XCB01062, 97F0011XCB01063 were reinstated and will be released on March 25, 2004.
Aboriginal Peoples of Canada / Peuples autochtones du Canada	97F0011XCB01049	SIT / TIS	1	Selected Demographic and Cultural Characteristics (199), Aboriginal Origin (14), Age Groups (6) and Sex (3) for Population, for Canada, Provinces, Territories and Census Metropolitan Areas, 2001 Census - 20% Sample Data	Certaines caractéristiques démographiques et culturelles (199), origine autochtone (14), groupes d'âge (6) et sexe (3) pour la population, pour le Canada, les provinces, les territoires et les régions métropolitaines de recensement, recensement de 2001 - Données-échantillon (20 %)		Tables 97F0011XCB01056, 97F0011XCB01058, 97F0011XCB01059, 97F0011XCB01060, 97F0011XCB01061, 97F0011XCB01062, 97F0011XCB01063 were reinstated and will be released on March 25, 2004.

2001 Census Proposed Cancelled Products

Working Document  
Document de travail

Recensement de 2001  
Produits annulés proposés

Topic / Thème	OLC / CEL	Type	Internet Access Level / Niveau d'accès Internet	Product Titles (English) Titres des produits (anglais)	Product Titles (French) des produits (français)	Titres	Recommended Action / Action recommandée
Technical Reports / Rapports techniques	92-385-XIE/ XIF			Ethnic Origin, Population Group/Visible Minority and Religion	Origine ethnique, groupe de population/minorité visible et religion		The three cancelled technical reports will NOT be resurrected, however, three "User Guides" will be created instead...and probably be even more useful than the actual technical reports. The ethnic origin user guide has already been released and the guide on Population Group and Religion are currently being worked on.
Technical Reports / Rapports techniques	92-386-XIE/ XIF			Place of Birth, Citizenship and Immigration	Lieu de naissance, citoyenneté et immigration		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>
Technical Reports / Rapports techniques	92-396-XIE/ XIF			Aboriginal Population	Population autochtone		None. <b>Will proceed with cancellation.</b>